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    PROTOKÓŁ 

z XLVI w kadencji Sesji Rady Miejskiej w Suchedniowie                                                   

w dniu 30 czerwca 2022 r. 

 
LISTA RADNYCH OBECNYCH NA POSIEDZENIU 

 

lp nazwisko imie status podpis 

1 Adamiec Krzysztof obecny   

2 Bator Monika obecna   

3 Biskup Wiesław nieobecny   

4 Frątczak Lidia obecna   

5 Krogulec Waldemar obecny   

6 Kuszewska Małgorzata obecna   

7 Kutwin Tomasz obecny   

8 Obara Mirosław nieobecny   

9 Pająk Arkadiusz obecny   

10 Pałac Marcin obecny   

11 Salwa Anna obecna   

12 Słoma Paweł nieobecny   

13 Stępień Małgorzata obecna   

14 Włodarczyk Mazurek Agnieszka obecna   

15 Zegadło Eugeniusz obecny   

 

obecni 12 

wszyscy 15 

procent 80,00 % 

Kworum zostało osiągnięte 
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PRZEBIEG OBRAD 

1. Otwarcie posiedzenia 

 

Miejsce posiedzenia - sala konferencyjna Urzędu Miasta i Gminy w Suchedniowie 

 

Czas trwania obrad - godz.14:00 - 16:11 

 

Witając zebranych posiedzenie otworzył i przewodniczył mu Pan Krzysztof Adamiec - 

Przewodniczący Rady Miejskiej. 

 

Urząd Miasta i Gminy reprezentowali : 
p. Cezary Błach - Burmistrz MiG 

p. Dariusz Miernik - Z-ca Burmistrza 

p. Magdalena Przyjemska - Sekretarz Gminy 

p. Urszula Nowak - Skarbnik Gminy 

p. Anna Dolęga -  Referent Wydziału Rozwoju i Strategii 

 

Zaproszeni goście : 
p. Tomasz Maluszczak - Prezes Spółdzielni Mieszkaniowej w Suchedniowie 

p. Piotr Ziółkowski - Prezes Klubu Sportowego "Nike" 

p. Zdzisław Wojnarski - Dyrektor SSP Nr 1 

 

Przewodniczący Osiedli i Sołtysi. 

 

2. Stwierdzenie prawomocności obrad. 

 

Stwierdzono obecność 12 radnych. 

 

3. Powołanie sekretarza obrad (radna Agnieszka Włodarczyk-Mazurek). 

 

Na sekretarza obrad Przewodniczący RM powołał radną Agnieszkę Włodarczyk - Mazurek. 

 

4. Przyjęcie porządku obrad. 

4.a. odczytanie projektu porządku obrad, 

 

Pan Krzysztof Adamiec - Przewodniczący RM odczytał projekt porządku obrad sesji. 

4.b. głosowanie w sprawie wprowadzenia do porządku obrad projektu uchwały w sprawie 

wyrażenia zgody na dzierżawę w trybie bezprzetargowym budynku o powierzchni 43,74 m2 

zlokalizowanego na nieruchomości gruntowej nr 4662/11 w Suchedniowie przy ul. Sportowej 1, 

stanowiących własność Gminy Suchedniów, 

 

Pan Cezary Błach - Burmistrz MiG wnioskował o zmianę porządku obrad poprzez wprowadzenie 

do porządku obrad projektu uchwały w sprawie wyrażenia zgody na dzierżawę w trybie 

bezprzetargowym budynku o powierzchni 43,74 m2 zlokalizowanego na nieruchomości gruntowej 

nr 4662/11 w Suchedniowie przy ul. Sportowej 1,  stanowiących własność Gminy Suchedniów. 
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Przewodniczący RM poddał pod głosowanie wniosek Burmistrza MiG. 

 

 

Wniosek Burmistrza MiG został przyjęty przez Radę Miejską i powyższy projekt uchwały został 

wprowadzony do porządku obrad jako pkt. 18.  
 

głosowanie głosowanie w sprawie wprowadzenia do porządku obrad projektu uchwały w sprawie wyrażenia 
zgody na dzierżawę w trybie bezprzetargowym budynku o powierzchni 43,74 m2 zlokalizowanego 
na nieruchomości gruntowej nr 4662/11 w Suchedniowie przy ul. Sportowej 1, stanowiących 
własność Gminy Suchedniów, 

jednostka Rada Miejska w Suchedniowie 

wynik Głosowanie zakończone wynikiem: przyjęto 

 

data 30 czerwca 2022 r.   

typ głosowanie jawne imienne większość zwykła 

Podsumowanie 

status ilość procent status ilość procent 

ZA 12 100 % pula głosów 15 - 

PRZECIW 0 0 % oddanych głosów 12 80 % 

WSTRZYMAŁO SIĘ 0 0 % nieoddanych głosów 3 20 % 

Wyniki imienne 

lp nazwisko imię głos 

1 Adamiec Krzysztof ZA 

2 Bator Monika ZA 

3 Biskup Wiesław nieobecny 

4 Frątczak Lidia ZA 

5 Krogulec Waldemar ZA 

6 Kuszewska Małgorzata ZA 

7 Kutwin Tomasz ZA 

8 Obara Mirosław nieobecny 

9 Pająk Arkadiusz ZA 

10 Pałac Marcin ZA 

11 Salwa Anna ZA 

12 Słoma Paweł nieobecny 
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13 Stępień Małgorzata ZA 

14 Włodarczyk Mazurek Agnieszka ZA 

15 Zegadło Eugeniusz ZA 

4.c. głosowanie w sprawie przyjęcia porządku obrad. 

 

Porządek obrad uwzględniający wniosek Burmistrza MiG został przyjęty przez Radę Miejską. 

 

głosowanie głosowanie w sprawie przyjęcia porządku obrad. 

jednostka Rada Miejska w Suchedniowie 

wynik Głosowanie zakończone wynikiem: przyjęto 

 

data 30 czerwca 2022 r.   

typ głosowanie jawne imienne większość zwykła 

Podsumowanie 

status ilość procent status ilość procent 

ZA 12 100 % pula głosów 15 - 

PRZECIW 0 0 % oddanych głosów 12 80 % 

WSTRZYMAŁO SIĘ 0 0 % nieoddanych głosów 3 20 % 

Wyniki imienne 

lp nazwisko imię głos 

1 Adamiec Krzysztof ZA 

2 Bator Monika ZA 

3 Biskup Wiesław nieobecny 

4 Frątczak Lidia ZA 

5 Krogulec Waldemar ZA 

6 Kuszewska Małgorzata ZA 

7 Kutwin Tomasz ZA 

8 Obara Mirosław nieobecny 

9 Pająk Arkadiusz ZA 

10 Pałac Marcin ZA 

11 Salwa Anna ZA 
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12 Słoma Paweł nieobecny 

13 Stępień Małgorzata ZA 

14 Włodarczyk Mazurek Agnieszka ZA 

15 Zegadło Eugeniusz ZA 

5. Przyjęcie protokołu z XLV sesji Rady Miejskiej. 

 

głosowanie Przyjęcie protokołu z XLV sesji Rady Miejskiej. 

jednostka Rada Miejska w Suchedniowie 

wynik Głosowanie zakończone wynikiem: przyjęto 

 

data 30 czerwca 2022 r.   

typ głosowanie jawne imienne większość zwykła 

Podsumowanie 

status ilość procent status ilość procent 

ZA 12 100 % pula głosów 15 - 

PRZECIW 0 0 % oddanych głosów 12 80 % 

WSTRZYMAŁO SIĘ 0 0 % nieoddanych głosów 3 20 % 

Wyniki imienne 

lp nazwisko imię głos 

1 Adamiec Krzysztof ZA 

2 Bator Monika ZA 

3 Biskup Wiesław nieobecny 

4 Frątczak Lidia ZA 

5 Krogulec Waldemar ZA 

6 Kuszewska Małgorzata ZA 

7 Kutwin Tomasz ZA 

8 Obara Mirosław nieobecny 

9 Pająk Arkadiusz ZA 

10 Pałac Marcin ZA 
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11 Salwa Anna ZA 

12 Słoma Paweł nieobecny 

13 Stępień Małgorzata ZA 

14 Włodarczyk Mazurek Agnieszka ZA 

15 Zegadło Eugeniusz ZA 

6. Wystąpienia zaproszonych gości. 

 

Pan Piotr Ziółkowski -Prezes Klubu Sportowego "Nike": 

- złożył podziękowania Dyrektorowi SSP Nr 1 - Panu Zdzisławowi Wojnarskiemu za współpracę                 

i pomoc w działalności sportowej Klubu. Życzył dalszych sukcesów zawodowych i prywatnych                   

w związku z zakończeniem pracy na stanowisku Dyrektora szkoły, 

- na ręce Burmistrza MiG złożył podziękowania dla władz miasta za wsparcie dla Klubu                                 

w zakończonym sezonie sportowym oraz umożliwienie zawodnikom realizacji celów sportowych. 

 

Podziękowania p. Zdzisławowi Wojnarskiemu w związku z zakończeniem wieloletniej pracy                        

na stanowisku Dyrektora szkoły w imieniu samorządu gminy złożyli również Burmistrz MiG - 

Pan Cezary Błach i Przewodniczący RM - Pan Krzysztof Adamiec. 

 

Pan Zdzisław Wojnarski podziękował za złożone przez przedmówców życzenia informując 

jednocześnie, że nadal będzie pracował jako pedagog w SSP Nr 1. Podziękował w szczególności 

wszystkim pracownikom szkoły, za współpracę i udzielane wsparcie podczas swojej 25-letniej 

pracy na stanowisku dyrektora szkoły. 

 

Pan Cezary Błach - Burmistrz MiG podziękował za złożone życzenia dodając, że cieszy się                        

z sukcesów sportowych naszych zawodników na arenach krajowych i międzynarodowych. Zawsze 

w miarę możliwości finansowych Gminy będziemy wspierać kluby suchedniowskie, które promują 

nasze miasto na terenie województwa i poza jego krańcami. 

 

Pani Ewa Antosik - Przewodnicząca Osiedla Nr 5 : 

- odniosła się do uchwały podjętej w miesiącu maju br. w sprawie ustalenia dopłat do taryfowych 

cen wody i ścieków obowiązujących w Zakładzie Gospodarki Komunalnej w Suchedniowie. Pytała 

od kiedy jest naliczana wyższa stawka opłat za wodę przez Zakład Gospodarki Komunalnej, 

dodając że stawki za wodę nie były tak wysokie; 

- odnosząc się do wypowiedzi Burmistrza MIG z poprzedniej sesji w sprawie przekazania ściętych 

przy ul. Partyzantów drzew do jednostek organizacyjnych gminy (m.in. na OSiR) stwierdziła,                      

że drzewo to powinno być kupione przez jednostkę a nie przekazanie bezpłatne. Prosiła                                 

o przekazanie na piśmie informacji co się stało faktycznie z pozyskanym ze ścinki drzew drewnem, 

- wnioskowała o ustawienie ławki przed budynkiem, w którym znajduje się Klub Seniora. 

 

Pan Cezary Błach - Burmistrz MiG : 

- odnosząc się do tematu stawek (taryf) za wodę poinformował, że nowe ceny zostały ustanowione 

decyzją organu regulacyjnego. Żeby ta decyzja została podjęta organ regulacyjny przeanalizował 

wszelkie wydatki i koszty Zakładu Gospodarki Komunalnej, nie jest prawdą to, że jednostki 

budżetowe się mieszają, nie jest prawdą to, że mają płacić gminie, są finansowane z budżetu Gminy 

Suchedniów. W budżecie są odpowiednie paragrafy, gdzie są ewidencjonowane wydatki związane    

z zaopatrzeniem w wodę. Oddzielny jest paragraf dotyczący ścieków i oddzielny jest paragraf 

dotyczący utrzymania dróg i utrzymania zieleni. 
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Uchwała z m-ca maja br uchwaliła dopłaty do metra sześciennego ścieków. Na komisjach Rady 

Miejskiej toczyły się długo dyskusje odnośnie wysokości tej dopłaty, wzięty został pod uwagę 

zarówno aspekt dla mieszkańca jak i aspekt związany z budżetem Gminy. Dopłata z budżetu Gminy 

oznacza konkretne wydatki finansowe. Faktyczna dopłata za okres od 01.01.2022 r. do 30.04.2022 

r. wyniosła 540 tys. zł. Koszty związane z usługami biorą się z tego, że mamy w mieście                            

w większości starą sieć wodną i kanalizacyjną. W chwili obecnej usuwane są awarię w kilku 

miejscach co absorbuje środki i pracowników Zakładu Gospodarki Komunalnej, którzy w danym 

momencie mogliby wykonywać inne zadania np. koszenie traw. Staramy się wymieniać sieć 

wodociągową i kanalizacyjną. 

 

Dopłaty do taryf (uchwała z maja br.) zgodnie z zapisem paragrafu 3 uchwały obowiązywać będą 

od dnia wejścia w życie nowych taryf dla zbiorowego zaopatrzenia w wodę i zbiorowego 

odprowadzania ścieków, zatwierdzonych przez organ regulacyjny czyli Państwowe Gospodarstwo 

Wodne Wody Polskie na terenie Gminy Suchedniów do upływu terminu obowiązywania tych taryf 

tj. na okres trzech lat. Nowe taryfy obowiązywać będą od dnia 1 czerwca br. 

 

Pan Kazimierz Matla - Przewodniczący Osiedla Nr 3 nadmieniając, że w Mostkach jest 

realizowana inwestycja budowy chodnika zwrócił uwagę na problem z przepustem przy tamtejszej 

drodze w pobliżu nr posesji 93,94,95, który jest zapchany i grozi zalaniem posesji w przypadku 

opadów deszczu. 

 

Pan Cezary Błach - Burmistrz MiG przypomniał, że powyższa inwestycja jest realizowana przez 

Starostwo Powiatowe. W zakresie prac jest uwzględnione odwodnienie, na pewnym odcinku są 

budowane rowy odwadniające, kanalizacja deszczowa. Umówimy się tam na miejscu                                         

z przedstawicielami Starostwa i sprawdzimy zgłaszany problem. 

 

Pan Jacek Uba - sołtys wsi Mostki : 

- zwrócił uwagę na zły stan nawierzchni obok zapory w zalewu w Mostkach (dziury i ubytki                       

w asfalcie). Stwarza to zagrożenie dla spacerujących tam ludzi. Wnioskował o przeprowadzenie 

prac naprawczych w tym terenie; 

- prosił o poprawienie dróg nawierzchniowych do ul. Granicznej, Kaczka i rogatka; 

- w imieniu swoim i mieszkańców  podziękował za "piękny most" na rzece Żarnówce (w stronę 

przysiółka Kaczka) Radzie Miejskiej, burmistrzom i pracownikom Gminy i Wykonawcy. 

Wszystkim, którzy przyczynili się do budowy tego mostu. 

 

 

7. Zgłoszenie wniosków i zapytań. 

 

Pan Arkadiusz Pająk - radny poinformował, że w związku z przebudową ul. Bodzentyńskiej ruch 

samochodowy w części przeniósł się na ul. Źródłową. Ulica Źródłowa  jest jednak w złym stanie. 

Radny wnioskował o naprawę tej drogi. 

 

Pan Krzysztof Adamiec - Przewodniczący RM : 

- w nawiązaniu do wypowiedzi radnego Pająka wnioskował o naprawę ul. Wspólnej na odcinku                

do ul. Leśnej; 

- wnioskował o sprawdzenie widoczności znaków drogowych. Za przykład podając miejsce                      

w Ostojowie od strony cmentarza w Łącznej, gdzie znak STOP jest całkowicie niewidoczny. 

 

Pan Cezary Błach - Burmistrz MiG poinformował, że znak drogowy o którym mówił 

przedmówca znajduje się przy drodze niebędącej we władaniu Gminy. Dodał, że zostanie 
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sprawdzona widoczność znaków drogowych na terenie Gminy Suchedniów. Poinformował,                         

że drogi będą systematycznie naprawiane. 

 

8. Udzielenie odpowiedzi na wniesione wnioski i zapytania. 

 

Dyskusji nie odnotowano. 

 

Burmistrz udzielał odpowiedzi podczas rozpatrywania punktu 7. 

 

9. Informacja Burmistrza MiG z działalności pomiędzy sesjami Rady Miejskiej. 

 

Informację z działalności międzysesyjnej Burmistrza oraz Urzędu Miasta i Gminy 

Suchedniów za okres od 28 kwietnia 2022 r. do 30 czerwca 2022 r. przedstawił Pan Cezary 

Błach - Burmistrz MiG (Informacja w załączeniu do protokołu). 

 

10. Przygotowanie Gminy Suchedniów do sezonu letniego 2022 (sprawozdanie OSiR). 

10.a. prezentacja tematu przez Burmistrza MiG lub osobę upoważnioną, 

 

Sprawozdanie przedstawił Pan Dariusz Miernik - Z-ca Burmistrza (Sprawozdanie w załączeniu 

do protokołu). 

10.b. opinia Komisji Oświaty, Kultury, Zdrowia, Sportu i Turystyki, 

 

Pozytywną opinię Komisji o przygotowaniu Gminy do sezonu letniego przedstawiła Pani Anna 

Salwa - Z-ca Przewodniczącego Komisji. 

10.c. dyskusja. 

 

Dyskusji nie odnotowano. 

 

11. Raport o stanie Gminy Suchedniów w 2021 r. 

11.a. przedstawienie Raportu o stanie Gminy przez Burmistrza MiG, 

 

Pani Magdalena Przyjemska - Sekretarz Gminy przedstawiła procedurę opracowania Raportu 

oraz jego główne założenia, tematy i treści w nim zawarte. 

 

Poinformowała, że nikt z mieszkańców nie zgłosił się w ustawowym terminie do zabrania głosu                    

w debacie. 

 

Pan Cezary Błach - Burmistrz MiG zaprezentował Raport o stanie Gminy Suchedniów w 2021 r. 

Przedstawił informacje i dane w podziale na poszczególne rozdziały zawarte w Raporcie                                   

w szczególności prezentując realizowane inwestycje w Gminie. (Raport w  załączeniu                                       

do protokołu). 
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11.b. debata nad Raportem o stanie gminy, 

Pan Krzysztof Adamiec - Przewodniczący RM wyraził zadowolenie z realizowanych inwestycji 

w Gminie, inwestycji drogowych, planowanej rozbudowie ścieżek rowerowych. Pozytywnym jest 

też realizacja nasadzeń w Gminie, więcej zieleni i kwiatów. Prosił o odniesienie się Burmistrza                                

do tego tematu. 

 

Pan Cezary Błach - Burmistrz MiG w temacie ścieżek rowerowych poinformował                                    

o prezentowanej na posiedzeniach komisji Rady Miejskiej koncepcji budowy ścieżek rowerowych. 

W związku z rozbudową drogi nr 751 udało się zaprojektować ciąg pieszo-rowerowy i ścieżkę 

rowerową od ronda, aż do granic Michniowa. Drugi ciąg pieszo-rowerowy został zaprojektowany 

przy ul. Stokowiec. Prowadzone są rozmowy z Prezydentem Skarżyska - Kamiennej w sprawie 

połączenia ciągu pieszo-rowerowego od ul. Stokowiec do ul. Słonecznej w Skarżysku-Kamiennej     

w ramach współpracy grupy "miast północy". 

Burmistrz poinformował, że Związek Gmin Gór Świętokrzyskich pozyskał środki w wysokości                

20 mln zł  na budowę ścieżek rowerowych z Programu "Polski Ład". Przypomniał, że w ramach 

tego zadania będziemy chcieli zmienić organizacje ruchu na starodrożu drogi nr 7 i wydzielić                     

po obu stronach ścieżki rowerowe. Koncentrujemy się też na stworzeniu ścieżki rowerowej wokół 

zalewu miejskiego w ramach zagospodarowania terenu wokół zalewu ze środków Związku Gmin 

Gór Świętokrzyskich. 

 

Pan Waldemar Krogulec - radny odnosząc się do zapisów w Raporcie zwrócił uwagę, że na 

obecną chwilę 61% dróg w sołectwach jest drogami gruntowymi, drogami z nawierzchnią                           

z tłucznia, nawierzchnią brukową. Pytał Burmistrza MiG, czy nawierzchnia tych dróg będzie 

ulepszana, jakie są planowane działania gminy w tym zakresie. 

 

Pan Cezary Błach - Burmistrz MiG poinformował, że wspólnie z Radą Miejską jest podejmowany 

szereg działań, żeby drogi gruntowe, tłuczniowe itd przekształcać w drogi z nawierzchnią 

asfaltowa, inwestować w poprawę ich nawierzchni. Utrzymanie dróg gruntowych jest bardzo 

kosztowne. 

11.c. głosowanie nad uchwałą w sprawie udzielenia Burmistrzowi MiG wotum zaufania. 

 

Uchwała Nr 311/XLVI/2022 w sprawie udzielenia Burmistrzowi Miasta i Gminy Suchedniów 

wotum zaufania stanowi załącznik do niniejszego protokołu. 

 

głosowanie głosowanie nad uchwałą w sprawie udzielenia Burmistrzowi MiG wotum zaufania. 

jednostka Rada Miejska w Suchedniowie 

wynik Głosowanie zakończone wynikiem: przyjęto 

 

data 30 czerwca 2022 r.   

typ głosowanie jawne imienne większość bezwzględna 

Podsumowanie 

status ilość procent status ilość procent 
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ZA 12 100 % pula głosów 15 - 

PRZECIW 0 0 % oddanych głosów 12 80 % 

WSTRZYMAŁO SIĘ 0 0 % nieoddanych głosów 3 20 % 

Wyniki imienne 

lp nazwisko imię głos 

1 Adamiec Krzysztof ZA 

2 Bator Monika ZA 

3 Biskup Wiesław nieobecny 

4 Frątczak Lidia ZA 

5 Krogulec Waldemar ZA 

6 Kuszewska Małgorzata ZA 

7 Kutwin Tomasz ZA 

8 Obara Mirosław nieobecny 

9 Pająk Arkadiusz ZA 

10 Pałac Marcin ZA 

11 Salwa Anna ZA 

12 Słoma Paweł nieobecny 

13 Stępień Małgorzata ZA 

14 Włodarczyk Mazurek Agnieszka ZA 

15 Zegadło Eugeniusz ZA 

 

12. Sprawozdanie roczne z wykonania planu finansowego Miejsko-Gminnej Biblioteki 

Publicznej im. Jana Pawła II w Suchedniowie za 2021 rok. 

12.a. prezentacja sprawozdania przez Dyrektora M/G Biblioteki Publicznej, 

 

Sprawozdanie przedstawiła Pani Małgorzata Wiśniewska - Dyrektor jednostki (sprawozdanie                             

w załączeniu do protokołu). 

12.b. opinia Komisji Budżetu i Finansów, 

 

Pozytywną opinię Komisji o Sprawozdaniu przedstawiła Pani Lidia Frątczak - Przewodnicząca 

Komisji. 

12.c. opinia Komisji Oświaty, Kultury, Zdrowia, Sportu i Turystyki, 
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Pozytywną opinię Komisji o Sprawozdaniu przedstawiła Pani Anna Salwa - Z-ca 

Przewodniczącego Komisji. 

12.d. dyskusja, 

 

Dyskusji nie odnotowano. 

12.e. głosowanie w sprawie Sprawozdania rocznego z wykonania planu finansowego Miejsko-

Gminnej Biblioteki Publicznej im. Jana Pawła II w Suchedniowie za 2021 rok. 

 

Sprawozdanie zostało przyjęte przez Radę Miejską. 

 

głosowanie głosowanie w sprawie Sprawozdania rocznego z wykonania planu finansowego Miejsko-Gminnej 
Biblioteki Publicznej im. Jana Pawła II w Suchedniowie za 2021 rok. 

jednostka Rada Miejska w Suchedniowie 

wynik Głosowanie zakończone wynikiem: przyjęto 

 

data 30 czerwca 2022 r.   

typ głosowanie jawne imienne większość zwykła 

Podsumowanie 

status ilość procent status ilość procent 

ZA 12 100 % pula głosów 15 - 

PRZECIW 0 0 % oddanych głosów 12 80 % 

WSTRZYMAŁO SIĘ 0 0 % nieoddanych głosów 3 20 % 

Wyniki imienne 

lp nazwisko imię głos 

1 Adamiec Krzysztof ZA 

2 Bator Monika ZA 

3 Biskup Wiesław nieobecny 

4 Frątczak Lidia ZA 

5 Krogulec Waldemar ZA 

6 Kuszewska Małgorzata ZA 

7 Kutwin Tomasz ZA 

8 Obara Mirosław nieobecny 

9 Pająk Arkadiusz ZA 
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10 Pałac Marcin ZA 

11 Salwa Anna ZA 

12 Słoma Paweł nieobecny 

13 Stępień Małgorzata ZA 

14 Włodarczyk Mazurek Agnieszka ZA 

15 Zegadło Eugeniusz ZA 

 

13. Sprawozdanie roczne z wykonania planu finansowego Suchedniowskiego Ośrodka 

Kultury „Kuźnica” za 2021 rok. 

13.a. prezentacja sprawozdania przez Dyrektora SOK „Kuźnica”, 

 

Sprawozdanie przedstawił Pan Andrzej Karpiński - Dyrektor jednostki (Sprawozdanie                                    

w załączeniu do protokołu). 

13.b. opinia Komisji Budżetu i Finansów, 

 

Pozytywna opinię Komisji o Sprawozdaniu przedstawiła Pani Lidia Frątczak - Przewodnicząca 

Komisji. 

13.c. opinia Komisji Oświaty, Kultury, Zdrowia, Sportu i Turystyki, 

 

Pozytywną opinię Komisji o Sprawozdaniu przedstawiła Pani Anna Salwa - Z-ca 

Przewodniczącego Komisji. 

13.d. dyskusja, 

 

Dyskusji nie odnotowano. 

13.e. głosowanie w sprawie Sprawozdania rocznego z wykonania planu finansowego 

Suchedniowskiego Ośrodka Kultury „Kuźnica” za 2021 rok. 

 

Sprawozdanie zostało przyjęte przez Radę Miejską. 

 

głosowanie głosowanie w sprawie Sprawozdania rocznego z wykonania planu finansowego Suchedniowskiego 
Ośrodka Kultury „Kuźnica” za 2021 rok. 

jednostka Rada Miejska w Suchedniowie 

wynik Głosowanie zakończone wynikiem: przyjęto 

 

data 30 czerwca 2022 r.   

typ głosowanie jawne imienne większość zwykła 
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Podsumowanie 

 

status ilość procent status ilość procent 

ZA 12 100 % pula głosów 15 - 

PRZECIW 0 0 % oddanych głosów 12 80 % 

WSTRZYMAŁO SIĘ 0 0 % nieoddanych głosów 3 20 % 

Wyniki imienne 

lp nazwisko imię głos 

1 Adamiec Krzysztof ZA 

2 Bator Monika ZA 

3 Biskup Wiesław nieobecny 

4 Frątczak Lidia ZA 

5 Krogulec Waldemar ZA 

6 Kuszewska Małgorzata ZA 

7 Kutwin Tomasz ZA 

8 Obara Mirosław nieobecny 

9 Pająk Arkadiusz ZA 

10 Pałac Marcin ZA 

11 Salwa Anna ZA 

12 Słoma Paweł nieobecny 

13 Stępień Małgorzata ZA 

14 Włodarczyk Mazurek Agnieszka ZA 

15 Zegadło Eugeniusz ZA 

 

14. Projekt uchwaly w sprawie zatwierdzenia sprawozdania finansowego wraz                                     

ze sprawozdaniem  z wykonania budżetu Gminy Suchedniów za 2021 rok. 

14.a. prezentacja tematu przez Burmistrza Miasta i Gminy, 

 

Sprawozdanie z wykonania budżetu Gminy Suchedniów za 2021 r. przedstawił Pan Cezary 

Błach - Burmistrz MiG (Sprawozdanie w załączeniu do protokołu). 

14.b. przedłożenie przez Skarbnika Gminy opinii RIO o sprawozdaniach z wykonania budżetu 

Gminy za 2021 rok, 
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Pani Urszula Nowak - Skarbnik Gminy odczytała uchwałę Nr 23/2022 VIII Składu 

Orzekającego Regionalnej Izby Obrachunkowej w Kielcach z dnia 06.04.2022 r.  w sprawie 

opinii o sprawozdaniach z wykonania budżetu Gminy Suchedniów za 2021 rok wraz                                 

z informacją o stanie mienia jednostki samorządu terytorialnego, w której to postanowiono 

zaopiniować pozytywnie przedłożone przez Burmistrza Miasta i Gminy Suchedniów sprawozdania 

(uchwała w załączeniu do protokołu).  

14.c. opinia Komisji Budżetu i Finansów, 

 

Pozytywną opinię Komisji o projekcie uchwały (przedłożonych sprawozdaniach) przedstawiła   

Pani Lidia Frątczak - Przewodnicząca Komisji. 

14.d. opinia Komisji Rewizyjnej, 

 

Pozytywną opinię Komisji o projekcie uchwały (przedłożonych sprawozdaniach) przedstawiła  

Pani Małgorzata Stępień - Przewodnicząca Komisji. 

14.e. opinia Komisji Rozwoju Gospodarczego, Ochrony Środowiska i Ładu Publicznego, 

 

Pozytywną opinię Komisji o projekcie uchwały (przedłożonych sprawozdaniach) przedstawił                    

Pan Marcin Pałac - Przewodniczący Komisji. 

14.f. opinia Komisji Oświaty, Kultury, Zdrowia, Sportu i Turystyki, 

 

Pozytywną opinię Komisji o projekcie uchwały (przedłożonych sprawozdaniach) przedstawiła     

Pani Anna Salwa - Z-ca Przewodniczącego Komisji. 

14.g. opinia Komisji Skarg, Wniosków i Petycji, 

 

Pozytywną opinię Komisji o projekcie uchwały (przedłożonych sprawozdaniach) przedstawił                  

Pan Waldemar Krogulec - Przewodniczący Komisji. 

14.h. dyskusja, 

 

Dyskusji nie odnotowano. 

14.i. głosowanie nad uchwałą w sprawie zatwierdzenia sprawozdania finansowego wraz                              

ze sprawozdaniem z wykonania budżetu Gminy Suchedniów za 2021 rok. 

 

Uchwała Nr 312/XLVI/2022 w sprawie zatwierdzenia sprawozdania finansowego wraz                         

ze sprawozdaniem z wykonania budżetu Gminy Suchedniów za 2021 rok stanowi załącznik                            

do niniejszego protokołu. 

 

głosowanie głosowanie nad uchwałą w sprawie zatwierdzenia sprawozdania finansowego wraz ze 
sprawozdaniem z wykonania budżetu Gminy Suchedniów za 2021 rok. 

jednostka Rada Miejska w Suchedniowie 

wynik Głosowanie zakończone wynikiem: przyjęto 
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data 30 czerwca 2022 r.   

typ głosowanie jawne imienne większość zwykła 

Podsumowanie 

status ilość procent status ilość procent 

ZA 12 100 % pula głosów 15 - 

PRZECIW 0 0 % oddanych głosów 12 80 % 

WSTRZYMAŁO SIĘ 0 0 % nieoddanych głosów 3 20 % 

Wyniki imienne 

lp nazwisko imię głos 

1 Adamiec Krzysztof ZA 

2 Bator Monika ZA 

3 Biskup Wiesław nieobecny 

4 Frątczak Lidia ZA 

5 Krogulec Waldemar ZA 

6 Kuszewska Małgorzata ZA 

7 Kutwin Tomasz ZA 

8 Obara Mirosław nieobecny 

9 Pająk Arkadiusz ZA 

10 Pałac Marcin ZA 

11 Salwa Anna ZA 

12 Słoma Paweł nieobecny 

13 Stępień Małgorzata ZA 

14 Włodarczyk Mazurek Agnieszka ZA 

15 Zegadło Eugeniusz ZA 

 

15. Projekt uchwały w sprawie udzielenia absolutorium Burmistrzowi Miasta i Gminy 

Suchedniów za 2021 rok. 

15.a. przedłożenie przez Komisję Rewizyjną wniosku w sprawie udzielenia absolutorium dla 

Burmistrza MiG z tytułu wykonania budżetu za 2021 rok, 
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Pani Małgorzata Stępień - Przewodnicząca Komisji Rewizyjnej przedstawiła wniosek Komisji 

w sprawie udzielenia absolutorium dla Burmistrza MiG z tytułu wykonania budżetu za 2021 

rok (wniosek w załączeniu do protokołu). 

 

Komisja wnioskowała o udzielenie absolutorium Burmistrzowi. 

15.b. opinia RIO o wniosku Komisji Rewizyjnej w sprawie udzielenia absolutorium dla 

Burmistrza (odczytanie przez Przewodniczącego Rady Miejskiej), 

 

Pan Krzysztof Adamiec - Przewodniczący RM odczytał Uchwałę Nr 55/2022 VIII Składu 

Orzekającego Regionalnej Izby Obrachunkowej w Kielcach z dnia 10 czerwca 2022 r. 

dotyczącą opinii o wniosku komisji rewizyjnej w sprawie absolutorium. 

 

Izba postanowiła zaopiniować pozytywnie wniosek o udzielenie absolutorium Burmistrzowi 

Miasta i Gminy Suchedniów z tytułu wykonania budżetu za 2021 rok. 

15.c. dyskusja, 

 

Dyskusji nie odnotowano. 

15.d. opinia Komisji Budżetu i Finansów w sprawie wniosku o udzielenie absolutorium, 

 

Pani Lidia Frątczak - Przewodnicząca Komisji poinformowała, że Komisja głosowała                          

za udzieleniem absolutorium Burmistrzowi MiG pozytywnie opiniując wniosek Komisji 

Rewizyjnej. 

15.e. opinia Komisji Rozwoju Gospodarczego, Ochrony Środowiska i Ładu Publicznego                         

w sprawie wniosku o udzielenie absolutorium, 

 

Pan Marcin Pałac - Przewodnicząca Komisji poinformował, że Komisja głosowała                               

za udzieleniem absolutorium Burmistrzowi MiG pozytywnie opiniując wniosek Komisji 

Rewizyjnej. 

15.f. opinia Komisji Oświaty, Kultury, Zdrowia, Sportu i Turystyki w sprawie wniosku                         

o udzielenie absolutorium, 

 

Pani Anna Salwa - Z-ca Przewodniczącego Komisji poinformowała, że Komisja głosowała                        

za udzieleniem absolutorium Burmistrzowi MiG pozytywnie opiniując wniosek Komisji 

Rewizyjnej. 

15.g. opinia Komisji Skarg, Wniosków i Petycji w sprawie wniosku o udzielenie absolutorium, 

 

Pan Waldemar Krogulec - Przewodniczący Komisji poinformował, że Komisja głosowała                      

za udzieleniem absolutorium Burmistrzowi MiG pozytywnie opiniując wniosek Komisji 

Rewizyjnej. 

15.h. głosowanie nad uchwałą w sprawie udzielenia absolutorium Burmistrzowi Miasta                            

i Gminy Suchedniów za 2021 rok. 

 

Rada Miejska w Suchedniowie udzieliła Burmistrzowi Miasta i Gminy Suchedniów absolutorium 

z tytułu wykonania budżetu za 2021 rok. 
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głosowanie głosowanie nad uchwałą w sprawie udzielenia absolutorium Burmistrzowi Miasta i Gminy 
Suchedniów za 2021 rok. 

jednostka Rada Miejska w Suchedniowie 

wynik Głosowanie zakończone wynikiem: przyjęto 

 

data 30 czerwca 2022 r.   

typ głosowanie jawne imienne większość bezwzględna 

Podsumowanie 

status ilość procent status ilość procent 

ZA 12 100 % pula głosów 15 - 

PRZECIW 0 0 % oddanych głosów 12 80 % 

WSTRZYMAŁO SIĘ 0 0 % nieoddanych głosów 3 20 % 

Wyniki imienne 

lp nazwisko imię głos 

1 Adamiec Krzysztof ZA 

2 Bator Monika ZA 

3 Biskup Wiesław nieobecny 

4 Frątczak Lidia ZA 

5 Krogulec Waldemar ZA 

6 Kuszewska Małgorzata ZA 

7 Kutwin Tomasz ZA 

8 Obara Mirosław nieobecny 

9 Pająk Arkadiusz ZA 

10 Pałac Marcin ZA 

11 Salwa Anna ZA 

12 Słoma Paweł nieobecny 

13 Stępień Małgorzata ZA 

14 Włodarczyk Mazurek Agnieszka ZA 

15 Zegadło Eugeniusz ZA 
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16. Projekt uchwały w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Suchedniów                      

na lata 2022- 2038. 

16.a. prezentacja tematu przez Burmistrza MiG lub osobę upoważnioną, 

 

Projekt uchwały przedstawiła Pani Urszula Nowak - Skarbnik Gminy (projekt uchwały                            

w załączeniu do protokołu). 

16.b. opinia Komisji Budżetu i Finansów, 

 

Pozytywną opinię Komisji o projekcie uchwały przedstawiła Pani Lidia Frątczak - 

Przewodnicząca Komisji. 

16.c. dyskusja, 

 

Pan Arkadiusz Pająk - radny pytał o powód przeniesienia 43 tys. zł z zadania "budowy 

kanalizacji sanitarnej ul. Langiewicza" na inną inwestycję. Dlaczego projekt budowy kanalizacji 

jest cały czas w opracowaniu? 

 

Pan Dariusz Miernik - Z-ca Burmistrza poinformował, że wszystkie uzgodnienia są już ustalone, 

projekt został przekazany do Starostwa Powiatowego do zespołu uzgadniania dokumentacji 

projektowej. Jeżeli przekazany projekt uzyska wszystkie zgody instytucji, które na tą radę są 

zapraszane będzie wówczas można złożył wniosek o pozwolenie na budowę. Decyzja 

zatwierdzająca projekt i udzielająca pozwolenia zostanie pozyskana do końca września br.                       

Po uprawomocnieniu się decyzji będzie można przystąpić do procedury wyboru wykonawcy 

zadania, do procedury przetargowej. Szacujemy, że wykonawce wybierzemy pod koniec tego roku. 

W związku z tym nie będziemy ponosić wydatków na to zadanie w tym roku poza opracowaniem 

projektu realizacji zadania. Dlatego zostało zdjęte 43 tys. zł z tego zadania. 

16.d. głosowanie nad uchwałą w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy 

Suchedniów na lata 2022- 2038. 

 

Uchwała Nr 314/XLVI/2022 w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy 

Suchedniów na lata 2022- 2038 stanowi załącznik do niniejszego protokołu. 

 

głosowanie głosowanie nad uchwałą w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Suchedniów 
na lata 2022- 2038. 

jednostka Rada Miejska w Suchedniowie 

wynik Głosowanie zakończone wynikiem: przyjęto 

 

data 30 czerwca 2022 r.   

typ głosowanie jawne imienne większość zwykła 

Podsumowanie 

status ilość procent status ilość procent 
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ZA 11 91.67 % pula głosów 15 - 

PRZECIW 0 0 % oddanych głosów 12 80 % 

WSTRZYMAŁO SIĘ 1 8.33 % nieoddanych głosów 3 20 % 

Wyniki imienne 

lp nazwisko imię głos 

1 Adamiec Krzysztof ZA 

2 Bator Monika ZA 

3 Biskup Wiesław nieobecny 

4 Frątczak Lidia ZA 

5 Krogulec Waldemar ZA 

6 Kuszewska Małgorzata ZA 

7 Kutwin Tomasz ZA 

8 Obara Mirosław nieobecny 

9 Pająk Arkadiusz WSTRZYMAŁ SIĘ 

10 Pałac Marcin ZA 

11 Salwa Anna ZA 

12 Słoma Paweł nieobecny 

13 Stępień Małgorzata ZA 

14 Włodarczyk Mazurek Agnieszka ZA 

15 Zegadło Eugeniusz ZA 

 

17. Projekt uchwały w sprawie zmian w budżecie Gminy Suchedniów na rok 2022. 

17.a. prezentacja tematu przez Burmistrza MiG lub osobę upoważnioną, 

 

Projekt uchwały przedstawiła Pani Urszula Nowak - Skarbnik Gminy (projekt uchwały                          

w załączeniu do protokołu). 

17.b. opinia Komisji Budżetu i Finansów, 

 

Pozytywną opinię Komisji o projekcie uchwały przedstawiła Pani Lidia Frątczak - 

Przewodnicząca Komisji. 

17.c. dyskusja, 

Dyskusji nie odnotowano. 

17.d. głosowanie nad uchwałą w sprawie zmian w budżecie Gminy Suchedniów na rok 2022. 
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Uchwała Nr 315/XLVI/2022 w sprawie zmian w budżecie Gminy Suchedniów na rok 2022 

stanowi załącznik do niniejszego protokołu. 

 

głosowanie głosowanie nad uchwałą w sprawie zmian w budżecie Gminy Suchedniów na rok 2022. 

jednostka Rada Miejska w Suchedniowie 

wynik Głosowanie zakończone wynikiem: przyjęto 

 

data 30 czerwca 2022 r.   

typ głosowanie jawne imienne większość zwykła 

Podsumowanie 

status ilość procent status ilość procent 

ZA 12 100 % pula głosów 15 - 

PRZECIW 0 0 % oddanych głosów 12 80 % 

WSTRZYMAŁO SIĘ 0 0 % nieoddanych głosów 3 20 % 

Wyniki imienne 

lp nazwisko imię głos 

1 Adamiec Krzysztof ZA 

2 Bator Monika ZA 

3 Biskup Wiesław nieobecny 

4 Frątczak Lidia ZA 

5 Krogulec Waldemar ZA 

6 Kuszewska Małgorzata ZA 

7 Kutwin Tomasz ZA 

8 Obara Mirosław nieobecny 

9 Pająk Arkadiusz ZA 

10 Pałac Marcin ZA 

11 Salwa Anna ZA 

12 Słoma Paweł nieobecny 

13 Stępień Małgorzata ZA 

14 Włodarczyk Mazurek Agnieszka ZA 
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15 Zegadło Eugeniusz ZA 

18. Projekt uchwały w sprawie wyrażenia zgody na dzierżawę w trybie bezprzetargowym 

budynku o powierzchni 43,74 m2 zlokalizowanego na nieruchomości gruntowej nr 4662/11                   

w Suchedniowie przy ul. Sportowej 1, stanowiących własność Gminy Suchedniów. 

18.a. prezentacja tematu przez Burmistrza MiG lub osobę upoważnioną, 

 

Projekt uchwały przedstawił Pan Cezary Błach - Burmistrz MiG (projekt uchwały w załączeniu 

do protokołu). 

18.b. opinia Komisji Rozwoju Gospodarczego, Ochrony Środowiska i Ładu Publicznego, 

 

Pozytywną opinię Komisji o projekcie uchwały przedstawił Pan Marcin Pałac - Przewodniczący 

Komisji. 

18.c. dyskusja, 

 

Pani Lidia Frątczak - radna wnioskowała o dodanie do uzasadnienia zapisu" Na obecną chwilę 

budynek nie nadaje się do użytkowania i wymaga generalnego remontu". 

 

Pan Cezary Błach - Burmistrz MiG poparł propozycję radnej Frątczak o dodanie do uzasadnienia 

powyższego zdania. 

 

Rada Miejska nie wniosła uwag i zastrzeżeń do dodania powyższego zapisu aprobując zmianę 

uzasadnienia uchwały. 

18.d. głosowanie nad uchwałą w sprawie wyrażenia zgody na dzierżawę w trybie 

bezprzetargowym budynku o powierzchni 43,74 m2 zlokalizowanego na nieruchomości gruntowej 

nr 4662/11 w Suchedniowie przy ul. Sportowej 1, stanowiących własność Gminy Suchedniów. 

 

Uchwała Nr 316/XLVI/2022 w sprawie wyrażenia zgody na dzierżawę w trybie 

bezprzetargowym budynku o powierzchni 43,74 m2 zlokalizowanego na nieruchomości 

gruntowej nr 4662/11 w Suchedniowie przy ul. Sportowej 1,  stanowiących własność Gminy 

Suchedniów stanowi załącznik do niniejszego protokołu. 

 

głosowanie głosowanie nad uchwałą w sprawie wyrażenia zgody na dzierżawę w trybie bezprzetargowym 
budynku o powierzchni 43,74 m2 zlokalizowanego na nieruchomości gruntowej nr 4662/11 w 
Suchedniowie przy ul. Sportowej 1, stanowiących własność Gminy Suchedniów. 

jednostka Rada Miejska w Suchedniowie 

wynik Głosowanie zakończone wynikiem: przyjęto 

 

data 30 czerwca 2022 r.   

typ głosowanie jawne imienne większość zwykła 

Podsumowanie 
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status ilość procent status ilość procent 

ZA 12 100 % pula głosów 15 - 

PRZECIW 0 0 % oddanych głosów 12 80 % 

WSTRZYMAŁO SIĘ 0 0 % nieoddanych głosów 3 20 % 

Wyniki imienne 

lp nazwisko imię głos 

1 Adamiec Krzysztof ZA 

2 Bator Monika ZA 

3 Biskup Wiesław nieobecny 

4 Frątczak Lidia ZA 

5 Krogulec Waldemar ZA 

6 Kuszewska Małgorzata ZA 

7 Kutwin Tomasz ZA 

8 Obara Mirosław nieobecny 

9 Pająk Arkadiusz ZA 

10 Pałac Marcin ZA 

11 Salwa Anna ZA 

12 Słoma Paweł nieobecny 

13 Stępień Małgorzata ZA 

14 Włodarczyk Mazurek Agnieszka ZA 

15 Zegadło Eugeniusz ZA 

 

19. Sprawy różne. 

 

Pan Tomasz Maluszczak - nowo wybrany Prezes Zarządu Spółdzielni Mieszkaniowej 

zaapelował do radnych z osiedli Bugaj i Fabryczna oraz przewodniczących komisji Rady Miejskiej 

o otwartość i współpracę, która będzie owocować z pożytkiem dla członków spółdzielni 

(mieszkańców). Ze swej strony zadeklarował gotowość do spotkań i współpracy                                                    

z przedstawicielami samorządu Gminy. 

 

Pan Waldemar Krogulec - radny odnosząc się do budowy mostu w przysiółku Kaczka 

podziękował wszystkim, którzy się przyczynili do realizacji tego zadania wymieniając m.in. 

Burmistrza Miasta i Gminy Suchedniów, Z-cę Burmistrza, radną Sejmiku Świętokrzyskiego - Panią 

Agnieszkę Buras, Nadleśniczego Nadleśnictwa Suchedniów - Pana Piotra Fitasa, Przewodniczącego 

Rady Miejskiej w Suchedniowie, Radę Miejską w Suchedniowie. 
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20. Zamknięcie obrad. 

 

Po wyczerpaniu treści porządku obrad Przewodniczący RM zakończył obrady XLVI-ej w kadencji 

Sesji Rady Miejskiej. 

 

 

    Protokołował                                     Sekretarz obrad                                       Przewodniczący 

                                                                                                                               Rady Miejskiej 

 

 

Mariusz Ślusarczyk                Agnieszka Włodarczyk-Mazurek                       Krzysztof Adamiec 

 

 

 

 

 

 

 

Zapis transmisji powyższej sesji Rady Miejskiej znajduje się pod linkami: 

  

https://portal.posiedzenia.pl/suchedniów 

  

https://www.suchedniow.bip.doc.pl 

  

https://www.suchedniow.pl 
 

 

 

Wydrukowano z systemu do obsługi posiedzeń stacjonarnych i zdalnych posiedzenia.pl 
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